

## 活動細則及須知

### 報名

- 若申請者提供錯誤資料、不能繳交報名表及費用，或不依從正確報名程序報名，大會保留拒絕接受有關報名之權利。報名一經接納，費用恕不發還。
- 已提交的報名或重複組別報名，均不設退款、退件、轉名安排及取消服務。
- 不接受逾期報名。
- 大會保留限制及拒絕接受報名的權利。
- 大會保留權利拒絕未能遵守及完成以上任何防疫安排之實體跑人士的參加資格及獲得任何選手包、號碼布及紀念品。
- 大會保留聯絡申請者之權利，以便查詢有關其報名資料之事宜。
- 參加者必須同意遵守及接受此活動細則及須知，和其他活動準則。 大會在得悉或懷疑的情況下，保留取消或不容許任何不適宜參加的人士的參加資格之權利。
- 一旦參加者遞交申請及參與跑步項目：
  - a. 參加者向大會保證及確保其身體狀況適宜參與及完成跑步項目；及
  - b. 如參加者因其身體狀況不適宜參與及完成跑步項目而引致
    - i. 其或他人受傷或身亡；及
    - ii. 任何財物損失，參加者同意負責一切損失。

### 線上跑安排

- 參加者必須於限期 ( 2022 年 1 月 29 日 (12:00am HKT) 至 1 月 30 日(11:59pm HKT) 內完成您參加項目的目標距離 (每人可提交最多兩次記錄用作累積距離)。
- 參加者必須自備及使用任何手機運動應用程式或運動手錶記錄您的跑步「距離」及「完成時間」等資料。
- 參加者必須確保他/她提交的跑步記錄(圖片)能清楚顯示他/她的跑步「距離」及「完成時間」數據供大會審核，否則記錄將會被作廢。
- 大會只接受活動限期內的跑步紀錄。逾期紀錄將不會接納。
- 參加者必須於活動限期內，以參加者的個人或隊伍帳戶登入大會指定「提交記錄網上平台」完成提交您的跑步記錄，否則將不能獲得完成禮品。
- 完成獎牌等禮品將於 2022 年 2 月在指定地點派出。

### 實體跑防疫要求

- 因應政府的防疫要求，所有參加實體賽事的跑手必須完成以下事項，而有關措施有機會根據政府最新指引更新：
  - i) 於比賽前 14 日或以前 (即 1 月 14 日或之前) 完成接種兩劑政府認可之新冠疫苗；
  - ii) 於比賽前 72 小時內完成政府認可之新冠病毒病核酸檢測並顯示陰性；

- iii) 於大會指定地點親身領取選手包並提交 1)疫苗接種紀錄 及 2)健康申報表，確認在比賽前 21 日未有到訪香港以外的地方，
- 大會將會於派發跑手包時檢查跑手接種疫苗的紀錄及健康申報表。若未能出示有效紀錄或健康申報表，跑手將不予獲發跑手包、號碼布及參加活動，所有報名費用亦不予退回。
  - 大會將於活動日為跑手進行體溫檢查及執行政府最新防疫指引的安排。
  - 跑手必須於活動當日穿上號碼布參加活動。跑手如未能於比賽當日出示有效的號碼布，或未能符合或通過相關的體溫檢查或防疫要求，將不獲參加比賽，所有報名費用亦不予退回。
  - 海外參者需留意香港特區政府最新的入境防疫措施，並自行作出相應安排。
  - 參加者不得轉讓其參賽名額及號碼布，或與他人轉換組別。一經證實，有關參加者的參加資格將被取消，其報名費將不獲退還及必須彌補一切損失。

### 參加者聲明

報名及參與本活動的參加者均同意並作出以下的聲明：

- 他/她已衡量其身體狀況並確認他/她的的身體狀況適宜參與本活動。如懷孕或患有慢性疾病如心臟病等的人士，主辦單位建議參加者在活動前徵詢醫生建議及進行檢查，以確保其身體狀況適合進行跑步項目。
- 他/她是自願參加本活動，並願意自行承擔所有風險及責任。參加者一旦因在活動中有任何財物損失、意外、受傷或死亡，主辦單位及其附屬公司及聯營公司均毋須負上任何責任。
- 主辦單位建議參加者保持個人衛生，做好防疫措施，並採取主辦單位認為必要的任何其他健康措施。
- 如參加者引起公眾不安，或作出其他大會認為不當的行為，主辦單位有權取消參加者活動資格。
- 參加者向大會保證及確保其身體狀況在不需要醫療輔助或其他輔助下，及沒有感染新型冠狀病毒病或出現任何新型冠狀病毒病或其他類似傳染病之症狀下適合參與及完成競賽；及如加賽者因其身體狀況不適宜參與及完成競賽而引致以下情況，參加者同意向大會彌補一切損失。
  - a) 其他人受傷或身亡；及
  - b) 任何財物損失；及
  - c) 其他參加者，工作人員或大會職員感染新型冠狀病毒病或其他類似傳染病而導致該人士因其身體狀況不適宜而未能參與或完成競賽，或該人士感染新型冠狀病毒病或出現任何新型冠狀病毒病或其他類似傳染病之症狀，參加者同意向大會彌補一切損失。
- 主辦單位保留所有延期、取消、縮短賽事或改變活動模式的權利。

### 收集個人資料聲明

- 主辦單位及其委託的服務供應商同意遵守香港法例第 486 章「個人資料(私隱)條例」。
- 主辦單位及其委託的服務供應商將使用參加者所提供的資料作以下用途：
  - a) 成績公佈；及
  - b) 處理報名的行政工作 (如確認電郵及收據等)；及
  - c) 記錄與參加者的任何聯絡；及

- d) 防止和偵測利用本網站進行詐欺或濫用等行為，及讓第三者以本網站名義進行技術援助及後勤等工作；及
  - e) 識別用戶或參加者；及
  - f) 向活動策劃公司提供最新資訊；及
  - g) 供作法例規定、授權或准許的其他合法用途；及
  - h) 購買和索賠保險用途。
- 為了執行上述的目的，參加者在報名表內所提供的個人資料或許會轉交至其他機構。
  - 參加者本人願意授權予大會、其承辦商及傳媒使用參加者本人的肖像、姓名、聲線及個人資料作為活動推廣及發佈活動資訊之用。
  - 除非閣下事先同意或根據香港境內或境外適用的法院命令、指令或指引要求，主辦單位均不會向第三者披露、出租、交換或售賣您的個人資料。

## **保險**

大會已為所有實體跑之參加者購買第三者責任保險。如有需要，大會建議參加者自行購買個人及其它合適的保險，以加強保障。

## **活動取消安排**

- 根據以下原因，大會有權保留延期、取消或縮短活動的權利。報名費將不獲退還：
  - a) 惡劣天氣；
  - b) 山泥傾瀉、泥石流、山火；
  - c) 抗議示威；
  - d) 傳染病、流行病、新型冠狀病毒病、或其他類似傳染病
  - e) 不可抗力，即發生超出大會所能控制的事件和令舉辦本活動成為不可能，不安全或不切實際的情況。不可抗力事件 包括但不限於天災、戰爭、敵對行為、侵略、叛亂、革命、起義、暴動、騷亂、罷工、怠工、禁工或動亂、疾病的爆發以及恐怖主義行為和威脅。
- 如於活動前一天 (2022 年 1 月 29 日) 中午 12 時後，天文台發出三號或以上熱帶氣旋信號、紅色或黑色暴雨警告，活動當天現場的「嘉年華會」將會取消。
- 如於活動當天 (2022 年 1 月 30 日) 00 時 00 分或之後，天文台發出上述警告信號和上述 a - e 的原因或天文台發出三號或以上熱帶氣旋信號、紅色或黑色暴雨警告，賽事將會取消並將會另作安排。報名費將不獲退還。
- 如賽事進行中而天氣轉壞，大會會根據情況而決定賽事是否需要中止。
- 主辦單位擁有修改及解釋以上規則的權利。任何有關活動的臨時改動或取消，將以大會網站公報為準。

## **TERMS & CONDITIONS**

### **Registration**

- If the participants provide incorrect information, fail to submit application form & pay for the entry fee, or fail to follow correct enrollment procedure, the Organizer reserves the right to reject their enrollment.
- All entry fee and additional donations are not refundable.
- No return, cancellation or transfer for all enrollments, including late and duplicate enrollments.
- Late registration will not be accepted.
- The Organizer reserves the right to limit and refuse any enrollment.
- The Organizer reserves the right to contact participants for information regarding their enrollment.
- Participants must accept and agree to abide by the terms and conditions listed herein and other guidelines for the event.
- Participants must agree to obey and accept the listed terms written in the Notes to Runners.
  - a. Warrants and confirms to the Organizer that he/she is physically fit to participate in and complete his/her race without any medical or other assistance; and
  - b. Agrees to indemnify and hold harmless the Organizer from
    - i. any injury or death suffered by the participant himself/herself or any other persons; and
    - ii. any damage to property as a result of him/her not being physically fit to participate in and complete the race.

### **Virtual Run Arrangement**

- Participants must complete their running distance (Accumulation maximum of 2 submissions) during the virtual run period (29<sup>th</sup> January 2022; 12:00am HKT) to 30<sup>th</sup> January 2022; 11:59pm HKT).
- Participants must arrange and use any kind of mobile App or activity tracker to track and record your running "Distance" and "Complete Time".
- Participants must ensure his / her virtual run records (Image) are all clearly shown on your record (Photo) for The Organizer's review, otherwise the entry may be disqualified.
- The Organizer will only accept those submissions that are submitted within the set period. Any delay in record submission will NOT be accepted.
- Participants must submit your record at the official "Virtual Record Submission Portal" by logging in to your personal / team account. Those who fail will be assumed to have forfeited the right of participation.
- Finisher medals and other gifts will be distributed at a designated location in February 2022.

## **Anti-pandemic Arrangement for Physical Run**

- According to the guidelines and regulation from the HKSAR Government, all runners participating in the physical run are required to do the followings which are subject to the latest requirements from the HKSAR Government:
  - i) To have received two doses of COVID-19 vaccine recognised by the HKSAR Government on or before 14 January, i.e. at least 14 days before the race; &
  - ii) Conducting a Nucleic acid test for COVID-19 within 72 hours before race day with NEGATIVE result;
  - iii) Collect the runner's pack in person at the designated locations assigned by the Organiser;
  - iv) Submit the 1) Nucleic acid test record and a 2) Health Declaration Form on the day collecting the runner's pack, confirming they haven't stayed in places outside Hong Kong in the past 21 days;
- Organiser will check the vaccination record and completed Health Declaration Form when participants collect their runner's packs. Runners who fail to present the vaccination proof and the completed Health Declaration Form will not be allowed to collect their runner's pack and bibs. They will not therefore be able to participate in the race and no entry fee will be refunded.
- The Organiser will conduct temperature checks and carry out latest anti-pandemic requirements from the HKSAR Government at the venue on the event day.
- Runners must put on their bibs on event day. For those runners who fail the temperature check or who fail to comply with the latest anti-pandemic requirements, Organiser reserves the right to disqualify and disallow their entry without prior notice and no entry fee will be refunded.
- Overseas runners should refer to the latest quarantine requirements of the HKSAR Government and make necessary arrangements themselves accordingly.
- Entries and bibs are non-transferable. Violation will result in disqualification and no refund of entry fee will be entertained.

## **Declaration**

- He/She represents to the Organizer that he/she is in good health, physically fit and suffer from no physical impairment, illness or defect which might affect his/her participation that might not be able to complete the Event. Any person who is pregnant or suffering from any chronic disease such as heart disease or high blood pressure should seek medical advice of their physical condition before participating in the Event.
- He/She aware that participation in the Event can be physically demanding and can result in accidents, injuries or death or loss. He/she is entering the Event entirely at my his/her risk and responsibility.
- The Organizer advise participants to maintain personal hygiene, observe epidemic prevention measures and keep social distancing, and take the advise from the Organizers for all epidemic prevention.
- The Organizer reserves the rights to refuse any entry to participate for any inappropriate behavior.

- Participants must warrants and confirms to the Organiser that he/she is physically fit to participate in and complete his/her race without any medical or other assistance and that he/she is not suffering from and does not have any symptoms of COVID-19 and other contagious disease; and agrees to indemnify and hold harmless the Organiser from all losses and damages from
  - a) Any injury or death suffered by the participant himself/herself or any other persons; and I
  - b) Any damage to property; and I
  - c) Any other participants or officials and staff of the Organiser catching COVID-19 or any other contagious disease as a result of him/her not being physically fit to participate in and complete the race or him/her suffering from COVID-19 or other contagious disease.
- The Organizer reserves the right to postpone, cancel, cut short or change the format of the event.

### **Use of Personal Data**

- The Organizer and its authorized service providers shall abide by the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486) of the laws of Hong Kong.
- The organizer and its authorized service providers will use the information that you provided for the following purposes:
  - a) Results announcement; &
  - b) Proceeding administration work related to registrant (e.g. confirmation email and payment receipt); &
  - c) Recording any communication with participants; &
  - d) Preventing and detecting any activities that made use of this website for fraudulent or exploitative behavior, or activities that allow third parties to provide technical support and backup work in the name of this website; &
  - e) Identifying the user or participant; &
  - f) Providing the latest updates to the event management agency; &
  - g) Any other legitimate purposes as may be required, authorized or permitted by law; &
  - h) Insurance purchasing and claiming.
- The personal data provided by participants maybe disclosed to other organizations for the purposes mentioned above.
- Participants agree that the Organizer may use the participant's photographs, name, audio and visual recordings and other personal data in any publicity or promotional materials as the Organizer may in its sole and absolute discretion decide.
- The Organizer will not disclose, lease, exchange or sell your personal information to third parties without your permission, unless compelled to do so by any judicial request, requirement or court order.

### **Insurance**

Public Liability is covered by the Organizer for all participants at the physical running event; Participants are advised to purchase their own insurance if necessary.

## **Event Cancellation Arrangements**

- The Organizer reserves the right to postpone, cancel or cut short the event if any of the following situation occurs:
  - a) Adverse weather conditions ;
  - b) Landslides, rock falls or hill fires along the course ;
  - c) Protests or blockage along the course ;
  - d) Infectious diseases, pandemics, new coronavirus diseases, or other similar infectious diseases ;
  - e) Force majeure i.e. due to occurrence of incidents that are beyond the control of the organizer and which renders it impossible, unsafe or impractical to hold the event. A force majeure event shall include, but is not limited to, act of God, war, hostilities, invasion, rebellion, revolution, insurrection, riot, commotion, strikes, go-slows, lock outs or disorder, outbreak of disease, acts or threats of terrorism.
- The carnival will be will be canceled if the no. 3 or above typhoon signal, red or black rainstorm warning signal are in force after 12:00 noon one day before the event day (29 January 2022).
- The event will be called canceled if any of the above-mentioned warning signals are in force at 00:00 on the event day (30 January 2022). NO refund is accepted.
- Should any of the above situation occur or the adverse weather condition happens during the race, the Organizer reserves the right to amend the race route or cancel the event.
- Please stay tuned with our latest updates at event website and Facebook page.